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 PROTOKÓŁ NR 28/2014 

Z POSIEDZENIA KOMISJI ROZWOJU GOSPODARCZEGO 

RADY POWIATU W WAŁCZU  

Z DNIA 08.10.2014 r. W GODZ. 12
00

- 12
55 

 

 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji oraz zaproszeni goście wg załączonych list 

obecności ( zał. nr 1,2* ). 

Posiedzenie odbyło się w sali narad Starostwa Powiatowego w Wałczu przy 

ul. Dąbrowskiego 17. 

 

 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

4. Informacja na temat gospodarki leśnej w Powiecie Wałeckim. 

5. Informacja na temat przebiegu żniw na terenie Powiatu Wałeckiego. 

6. Informacja na temat łowiectwa na terenie Powiatu Wałeckiego. 

7. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu.  

8. Sprawy bieżące. 

9. Wolne wnioski i zapytania.     

10. Zakończenie posiedzenia. 

 

 

 

 

 

 

 

Ad pkt 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Tadeusza 

Węgrzynowski. 

 

 

 

Ad pkt 2 

Stwierdzenie quorum.  

 

Przewodniczący Komisji stwierdził quorum – obecni wszyscy członkowie Komisji, z tym,  

że Tadeusz Wenio Członek Komisji wszedł na posiedzenie Komisji o godzinie 12
28 

po punkcie 

6 porządku posiedzenia pn. „Informacja na temat łowiectwa na terenie Powiatu 

Wałeckiego”.  

 

Wobec powyższego Komisja może podejmować prawomocne decyzje.  
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Ad pkt 3 

Przedstawienie porządku posiedzenia. 

 

Do porządku uwag nie zgłoszono. 

 

 

W posiedzeniu Komisji dotyczącym punktu 4, 5 oraz 6 porządku uczestniczyli 

Małgorzata Więckowska i Tomasz Latalski – pracownicy Wydziału Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Leśnictwa w/m. 

 

 

 

Ad pkt 4 

Informacja na temat gospodarki leśnej w Powiecie Wałeckim. 

 

Pisemna informacja w przedmiotowym temacie stanowi załącznik nr 3  do protokołu*. 

 

 

Wobec braku głosów w niniejszym punkcie Przewodniczący Komisji Tadeusz Węgrzynowski 

poddał pod głosowanie przyjęcie informacji na temat gospodarki leśnej w Powiecie 

Wałeckim. 

 

W wyniku głosowania Komisja powyższą informację przyjęła jednogłośnie.  

 

 

 

Ad pkt 5 

Informacja na temat przebiegu żniw na terenie Powiatu Wałeckiego. 

 

Pisemna informacja w przedmiotowym temacie stanowi załącznik nr 4 do protokołu*. 

 

 

Wobec braku głosów w niniejszym punkcie Przewodniczący Komisji Tadeusz Węgrzynowski 

poddał pod głosowanie przyjęcie informacji na temat gospodarki leśnej w Powiecie 

Wałeckim. 

 

W wyniku głosowania Komisja powyższą informację przyjęła jednogłośnie.  

 

 

 

Ad pkt 6 

Informacja na temat łowiectwa na terenie Powiatu Wałeckiego. 

 

Pisemna informacja w przedmiotowym temacie stanowi załącznik nr 5 do protokołu*. 

 

 

Wobec braku głosów w niniejszym punkcie Przewodniczący Komisji Tadeusz Węgrzynowski 

poddał pod głosowanie przyjęcie informacji na temat gospodarki leśnej w Powiecie 

Wałeckim. 

W wyniku głosowania Komisja powyższą informację przyjęła jednogłośnie.  
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O godzinie 12
15

 posiedzenie Komisji opuścili: Małgorzata Więckowska i Tomasz Latalski – 

pracownicy Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa w/m. 

 

 

 

Ad pkt 7 

Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu. 

 

W posiedzeniu Komisji dot. niniejszego punktu uczestniczył Tomasz Rzemykowski Dyrektor 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wałczu. 

 

 

Zaopiniowano projekty uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

 

- powierzenia Gminie Tuczno prowadzenia zadania publicznego –  

Tadeusz Węgrzynowski Przewodniczący Komisji zwrócił się z zapytaniem do Starosty 

Wałeckiego czy w poprzedniej – III Kadencji Rady Powiatu powiat również zawierał 

porozumienia z gminami na zimowe utrzymane dróg?  

 

Bogdan Wankiewicz Starosta Wałecki odpowiedział przecząco. Następnie nawiązując  

do artykułu autorstwa Marka Pawłowskiego członka Komisji, opublikowanego w tygodniku 

„Pojezierze”, w którym to zawarł, iż „stan dróg powiatowych poddawany jest nieustanym 

narzekaniom przez gminy”, zwrócił się z zapytaniem do Dyrektora Powiatowego Zarządu 

Dróg w Wałczu (PZD) czy faktycznie otrzymuje wiele skarg dotyczących stanu dróg 

powiatowych?     

 

Tomasz Rzemykowski odpowiedział, iż stan dróg powiatowych nie jest idealny, jest podobny 

do stanu dróg innych powiatów, o podobnym obszarze jak wałecki. Powyższy uzależniony jest 

od dostępności środków finansowych i sposobu finansowania powiatów. Nadmienił,  

iż podczas sesji Rady Gminy, na które jest zapraszany otrzymuje więcej podziękowań, niż 

skarg. Pomimo, że PZD nie dysponuje środkami finansowymi na prowadzenie inwestycji 

drogowych stara się wykonywać jak najlepiej swoje zadana. Wyraził zdanie, że Rada Powiatu 

czy Zarząd Powiatu nie zmieni powyższego, gdyż problem tkwi w sposobie finansowania 

 i przekazywania zbyt małych nakładów środków finansowych na remonty dróg powiatom.  

 

Bogdan Wankiewicz Starosta Wałecki zapytał czy PZD radzi sobie z bieżącym utrzymaniem 

dróg? 

 

Tomasz Rzemykowski odpowiedział, iż z bieżącym utrzymaniem dróg raczej nie ma problemu. 

Prowadzona jest wycinka zakrzaczeń oraz bieżąca naprawa dróg powiatowych, którą ocenia 

na dobrym poziomie. 

 

Marek Pawłowski Członek Komisji oznajmił, iż przez całą IV kadencję Rady Powiatu ani razu 

nie narzekał na stan dróg powiatowych gdyż zdaje sobie doskonale sprawę jakami środkami 

finansowymi dysponuje PZD oraz jakie możliwości finansowe ma powiat. W zdaniu, jakie 

przytoczył z jego artykułu Starosta Wałecki nie odnosił się do poszczególnych gmin. 

Nadmienił, iż pewne uwagi pod kątem dróg powiatowych przedstawiał Wójt Gminy Wałcz,  

a podczas posiedzeń Komisji Radni Powiatowi, którzy wybierani byli z okręgu Gminy Wałcz.  
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Jan Kaczanowicz Członek Komisji przyznał, iż podczas posiedzeń Komisji podnosił temat 

dotyczący dróg powiatowych. Niemniej należy rozgraniczyć dwie kwestie tj. potrzeby 

inwestycyjne, gdzie każdego roku powinno się modernizować 15 km dróg dotyczące inwestycji 

drogowych co najmniej za 15 mln zł, oraz dostępność środków finansowych jakimi na ten cel 

dysponuje powiat i brak stosownych programów dzięki, którym rząd finansowałby w części 

takie inwestycje. Powyższy problem nie dotyczy jedynie powiatu wałeckiego, lecz wszystkich 

samorządów. Przypomniał, iż podczas posiedzeń Komisji zgłaszał problemy dotyczące 

bieżącego utrzymania dróg, które niezwłocznie były przez PZD usuwane.   

 

 

O godzinie 12
28 

na posiedzenie Komisji wszedł Tadeusz Wenio Członek Komisji.  

 

 

Następnie Komisja dyskutowała na temat artykułu autorstwa Marka Pawłowskiego członka 

Komisji, opublikowanego w tygodniku „Pojezierze” oraz pisma Przewodniczącego Gminy 

Wałcz skierowanego do Przewodniczącego Rady Powiatu dotyczącego prośby o przekazanie 

informacji na temat interpelacji i wniosków, jakie zgłaszali radni powiatowi wybrani z terenu 

Gminy Wałcz w trakcie trwania IV kadencji Rady Powiatu. 

 

 

W wyniku głosowania projekt uchwały zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie; projekt 

uchwały wraz uzasadnieniem stanowi załącznik nr 6 do protokołu*; 

 

 

- powierzenia Gminie Człopa prowadzenia zadania publicznego w wyniku głosowania 

projekt uchwały zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie; projekt uchwały wraz uzasadnieniem 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu*; 

 

- powierzenia Gminie Mirosławiec prowadzenia zadania publicznego - w wyniku głosowania 

projekt uchwały zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie; projekt uchwały wraz uzasadnieniem 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu*. 

 

 

 

Ad pkt 8 

Sprawy bieżące. 

 

Bogdan Białas Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, iż w tygodniku „Pojezierze”  

w dniu dzisiejszym ukazał się artykuł pn. „WAW-a non stop”. W powyższym zawarto 

wypowiedź Marka Pawłowskiego Członka Komisji, o tym, że radni nie zostali oficjalnie 

poinformowani o piśmie z Urzędu Kontroli Skarbowej (UKS), którego adresatem jest Rada 

Powiatu, co jest dziwne gdyż pisma np. o umorzeniu dochodzeń w sprawie szkoły były 

przekazywane niezwłocznie. Oświadczył, iż zapis w tym artykule sugeruje jakoby 

Przewodniczący Rady specjalnie coś zataił. Zażądał sprostowania powyższego zapisu. 

Wyjaśnił, iż pismo z UKS wpłynęło w połowie września. Wymaga ono uzyskania wyjaśnień od 

Starosty Wałeckiego, o udzielenie, których zwrócił się na piśmie, dając termin do dnia 

dzisiejszego. W momencie, gdy dokumentacja w sprawie będzie kompletna, zostanie 

przedłożona radnym w materiałach sesyjnych. Ponadto zaznaczy, iż dzisiejsze posiedzenie 

Komisji jest pierwszym spotkaniem od daty wpływu pisma, na którym ma możliwość 

poinformowania radnych o powyższym. Pisma w sprawie dochodzenia wobec szkoły,  
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o których w artykule wspomina radny Marek Pawłowski były postanowieniami Prokuratora 

Rejonowego w Wałczu w sprawie odmowy wszczęcia postępowania, w której pokrzywdzonym 

była Rada Powiatu, dlatego należało je niezwłocznie przekazać. W przypadku pisma z Urzędu 

Kontroli Skarbowej nadal toczy się postępowanie wyjaśniające. Oświadczył, iż nie można na 

łamach prasy przedkładać sugestii w momencie, jak nie zna się całej sprawy. 

 

 

Marek Pawłowski Członek Komisji wyjaśnił, iż w ubiegłym tygodniu otrzymał telefon od 

redaktora artykułu, który poinformował go, że sporządza artykuł w sprawie pisma, jakie 

wpłynęło do Rady Powiatu z Urzędu Kontroli Skarbowej. Wyjaśnił, iż co innego miał sobie 

pomyśleć, jako radny Rady Powiatu. Ktoś ze Starostwa Powiatowego skierował to pismo do 

gazety, a radni nic o nim nie wiedzieli.  

 

Bogdan Białas Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, iż w dniu 24 października br. po 

ostatniej planowanej sesji Rady Powiatu IV kadencji dla radnych zostanie zorganizowany 

poczęstunek. Chętni proszeni są o wpłacenie 50zł pracownikowi na stanowisku ds. obsługi 

Rady Powiatu. 

 

 

 

Ad pkt 9 

Wolne wnioski i zapytania.  

 

Wobec braku głosów w punkcie „Wolne wnioski i zapytania” oraz wyczerpania porządku 

Przewodniczący Komisji Tadeusz Węgrzynowski o godz. 12
55

 zamknął posiedzenie Komisji. 

  

 

 

 

* - Załączniki do wglądu w Wydziale Organizacyjno-Prawnym Starostwa Powiatowego  

w Wałczu  

 

 

Na tym protokół zakończono.  

 

 

 

 

Protokołowała: 

  

Inspektor       Przewodniczący Komisji 

Ds. Obsługo Rady Powiatu 

       Tadeusz Węgrzynowski 

Anna Siwiec                                                  


